
Zápisnica č. 9/2008 
z  rokovania vedenia STU dňa 7. 4. 2008 v Bratislave 

 
Prítomní: Vladimír Báleš, František Janíček, Ján Kalužný, Robert Redhammer, 

Maroš Finka, Milan Žalman, Helena Žideková, Pavel Timár, Mária 
Bieliková (FIIT STU) 

 
Neprítomní:  Dušan Petráš 
 
 
Program: 

Kontrola plnenia úloh 
1. Strategické smery a návrh opatrení na budovanie ľudských zdrojov na STU (pror. Finka) 
2. Prezentácia návrhu na výstavbu novej budovy FIIT STU (pror. Janíček) 
3. Aktuálny stav uchádzačov o Bc. štúdium na akademický rok 2008/2009 (pror. Kalužný) 
4. Stav prípravy Univerziády 2008 (pror. Kalužný) 
5. Rozličné 
 
Predložené materiály: 
1) Strategické smery a návrh opatrení na budovanie ľudských zdrojov na STU (pror. Finka) 
2) Prezentácia návrhu na výstavbu novej budovy FIIT STU (pror. Janíček) 
3) Aktuálny stav uchádzačov o Bc. štúdium na akademický rok 2008/2009 (pror. Kalužný) 
4) Informácia o príprave a programe medzinárodnej konferencie Viti-Vini-Culture Slovakia 

2008 (pror. Janíček) 
5) Retro-čaj na Mladej Garde (pror. Janíček) 
 
Kontrola plnenia úloh 
 
Splnené úlohy:  1/6/2008, 2/4/2008 
 
Nesplnené úlohy:  1/7/2008 – plnenie úlohy predĺžené do 28.04.2008 
   1/4/2008 – plnenie úlohy predĺžené do 28.04.2008 
 
 
K bodu 1 Strategické smery a návrh opatrení na budovanie ľudských 

zdrojov na STU (pror. Finka) 
  
Pror. Finka: Predložil písomný materiál, ktorý obsahuje stav plánovaných a skutočne 

obsadených miest profesorov a docentov na jednotlivých fakultách STU ako 
aj vekovú štruktúru garantov. Materiál obsahuje v závere strategické ciele 
STU v tejto oblasti. 

Rektor Báleš: Konštatoval, že veková štruktúra profesorov a docentov na STU nie je dobrá 
a je tam značne nerovnomerné rozdelenie. Pritom je nutné udržať resp. 
zvyšovať kvalitu vzdelávania. Chýba motivácia. 

Pror. Kalužný: Situácia v garantoch je naozaj zlá. Máme buď málo profesorov alebo veľa 
študijných programov v Bc. štúdiu. 

Predseda AS 
STU Žalman: 

Predložené údaje hovoria o tom, že STU je v určitej personálnej kríze, 
z ktorej treba hľadať čo najskôr východiská. 
 



 2

Kvestorka STU 
Žideková: 

Upriamila pozornosť aj na počet študentov na fakultách vo väzbe na 
rozdeľovanie dotácie, pomer počtu študentov a učiteľov a špeciálne 
profesorov a docentov. V týchto ukazovateľoch sú fakulty STU veľmi 
rozdielne. 

Pror. 
Redhammer: 

Upozornil, že pri posudzovaní stavu treba zobrať do úvahy aj výsledky 
akreditačnej komisie. Pripravuje jednotné minimálne kritériá pre habilitácie 
a inaugurácie na STU. 

Pror. Janíček: Na MŠ SR urobili minimálne kritériá na profesorov a docentov a niektoré 
univerzity a vysoké školy budú mať problémy. 

 
Uznesenie V-STU č. 1/9/2008 
Vedenie STU prerokovalo materiál „Strategické smery a návrh opatrení na budovanie 
ľudských zdrojov na STU“. Ukladá prorektorovi Finkovi dopracovať ho v zmysle vznesených 
pripomienok a predložiť ho na rozšírenom rokovaní KR STU a PAS STU 14.04.2008. 
 
 
K bodu 2 Prezentácia návrhu na výstavbu novej budovy FIIT STU  

(pror. Janíček) 
  
Pror. Janíček: Pripravil prezentáciu projektu novej budovy FIIT za účasti projektantov 

a prodekanky FIIT STU Bielikovej. Prezentáciu podrobne realizoval 
projektant Ing. Jakubov. 

Predseda AS 
STU Žalman: 

Opýtal sa na akú kapacitu študentov je budova projektovaná. Odpoveď 1800. 
Táto stavba by mala byť súčasťou kampusu STU v Mlynskej doline a s tým 
treba počítať už vo fáze projektovania. 

Pror. Finka: Odporúča zostaviť poradný zbor, ktorý by po odbornej stránke urobil 
dôslednú oponentúru predloženého projektu. 

Rektor Báleš: Opýtal sa ako je zabezpečené stravovanie študentov. Upozornil, že je nutné 
dodržať výšku finančného rozpočtu stavby na úrovni 400 mil. Sk a dôležitá je 
previazanosť s FEI a jej kapacitami, aby nedochádzalo k duplicitám. Ďalším 
krokom je potreba pripraviť podklady pre územné rozhodnutie a výberové 
konanie. Treba to urýchliť tak, aby bolo možné stavbu začať ešte v tomto 
roku. Súhlasí, aby bola urobená vnútorná odborná oponentúra projektu. 

 
Stanovisko V-STU č. 1/9/2008 
Vedenie STU berie na vedomie informáciu o projekte novej budovy FIIT STU. 
 
Úloha V-STU č. 1/9/2008 
Rektor STU ukladá prorektorovi Janíčkovi zabezpečiť podklady pre územné rozhodnutie 
a výberové konanie. 
Z: Prorektor Janíček 
T: 15. 05. 2008 
 
 
K bodu 3 Stav prípravy Univerziády 2008 (pror. Kalužný) 
  
Pror. Kalužný: Informoval o kontrole prípravy jednotlivých športovísk pre Univerziádu 

a vyjadril spokojnosť s postupom prác. Organizačný výbor zasadá každý 
mesiac a zreálnil sa aj rozpočet vzhľadom na počet prihlásených športovcov 
a realizačných tímov. 
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Rektor Báleš: Musíme sa zamyslieť a začať pripravovať na to, ako budeme udržiavať 
a využívať tieto novo vybudované športoviská po skončení Univerziády 2008.

 
Stanovisko V-STU č. 2/9/2008 
Vedenie STU berie na vedomie informáciu o stave prípravy Univerziády 2008. 
 
 
K bodu 4 Rozličné 
 
1) Rektor Báleš: 

- Informoval o plánovanom programe na výjazdné rokovanie KR STU a PAS STU. 
- Inicioval diskusiu o počtoch prihlásených a prijatých študentov na jednotlivé fakulty 

STU. Požiadal prorektora Kalužného o prípravu podkladového materiálu. 
- Informoval, že pripravovaná akcia Retro-čaj na Mladej Garde má už teraz veľký 

úspech a je veľký záujem o vstupenky. 
 
Úloha V-STU č. 2/9/2008 
Rektor STU ukladá prorektorovi Kalužnému pripraviť podklady o počtoch prihlásených 
a prijatých študentov na jednotlivé fakulty STU a trend za posledných 5 rokov. 
Z: Prorektor Kalužný 
T: 28. 04. 2008 
 
2) Prorektor Janíček: 

- Informoval o dohode s predstaviteľmi študentov o spôsobe delení ubytovacích miest 
na ŠD STU. 

- Ústav manažmentu má nereálne požiadavky na priestory. Navrhuje dať im zatiaľ 
k dispozícii 18 miestností na 1. poschodí nad Archívom STU, v tomto zmysle 
predkladá návrh. 

 
Uznesenie V-STU č. 2/9/2008 
Vedenie STU schvaľuje návrh na pridelenie priestorov pre Ústav Manažmentu STU 2 
v priestoroch STU na Vazovovej ulici v Bratislave. 
 
 
 
Zapísal: Ing. Pavel TIMÁR, PhD. 
 
 
 
 
Prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU 


